
  
  
ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja 
  
Datum: 9.11.2003  
  
Št.3/03-04 
  
  
Zadeva: zapisnik komisije s 1. sestanka 
  
  
Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja je imela v nedeljo 9.11.2003 sestanek v 
Braslovčah z naslednjim dnevnim redom: 
  
1.Ugotovitev prisotnosti, 
2.Pregled sklepov s posveta D-K v Mariboru, 
3.Pregled ocen in pritožb s strani sodnikov za 1., 2. in 3.DOL, 
4.Delegiranje D-K in sodnikov kontrolorjev na nižjih ligah, 
5.Razno ! 
  
  
Ad.1/  
  
Prisotni so bili vsi trije člani  (Ficko Tone, Zupančič Vid ter novo imenovani član Kralj Franc, 
na mesto Sedovšek Rudija). 
  
Ad.2/ 
  
Sklep, da se v S-4 obrazcu potemnijo kolone, kjer ni možno vpisovat odbitnih točk ( v 
glavnem pri drugem sodniku), še ni realiziran, je pa v relizaciji (dogovor s Kolenc Emilom). 
  
Glede izdaje novih odbojkarskih pravil še vedno ni urejeno financiranje, zato je sklep 
predsedstva 8.seje ZOSS povsem na mestu, da se jih zaradi prihoda novih (2004-2008)  ne da 
v tisk, temveč naj bodo na voljo na spletni strani OZS. 
  
Sklep predsedstva ZOSS na predlog naše komisije, da pišejo D-K teste iz pravil odbojkarske 
igre na » posvetu » tik pred začetkom nove sezone, je v celoti realiziran, saj so se ga udeležili 
vsi predlagani D-K. Poročilo bo poslano tudi predsedstvu ZOSS. 
  
Sklep, da se D-K v novi tekmovalni sezoni dvigne nadomestilo za opravljanje kontrole 
sojenja na tekmam DOL, še ni realiziran. Sliši pa se, da bo dvig za 6% na celotno vsoto 
pavšala, kar bi zneslo cca. 20.000 SIT ?? Vprašujemo se, kako dolgo bo še treba čakat na 
razrez tega pavšala ?? 
  
  
  
  
  



AD.3/ 
  
Komisija je pregledala ocenjevalne obrazce S-4 za 1.DOL do vključno 5. kola in ugotovila, da 
ni bila v pritožbenem roku podana nobena pritožba na oceno, razen dveh pripomb, ki pa nista 
zadosten razlog za obravnavanje. 
Ugotovljeno je, da so ocene v glavnem zelo visoke ( v povprečju od 9.4o – 9.72 ), kar pa je 
delno tudi razlog, da je v tej sezoni izpadel odbitek na čas.Kljub temu pa komisija apelira na 
vse D-K,da vpisujejo vse napake za katere so prepričani, da so bile storjene. 
  
V 2.DOL je imelo kontrole sojenja že 18 sodnikov, kjer pa  tudi ni prišlo do nobene pritožbe 
na oceno, zato so prejete ocene potrjene.  
  
V 3.DOL sta bila ocenjevana še samo dva sodnika, kjer pa je predlagano s strani DOS-ov 
samo devet sodnikov za ocenjevanje v tej sezoni ( DOS Koper,Žalec in Posočje nobenega ). 
  
Ad.4/ 
  
Zaradi službene odsotnosti g.Zupančič Vida med tednom, bo v tej sezoni delegiral D-K in 
sodnike – kontrolorje za 2. in 3. DOL g.Kralj Franc, Rakovlje 19, 3314 Braslovče. Vse 
ocene v bodoče pošiljajte na njegov naslov. 
Sekretarja lige na OZS pa prosimo, da Kralj Franca opozarja na morebitne prestavitve tekem 
in odpovedi sodnikov ,predvsem na 3.DOL, kjer se ocenjujejo samo določeni sodniki. 
  
Ad.5/ 
  
Glede na premalo jasno razlago v zapisniku s posveta D-K v Mariboru, dajemo v zvezi z 
menjavo libera s kapetanom sledečo formulacijo:  
  
- -          v primeru, da libero ne menja kapetana, sodnikoma ni treba o tem obveščat D-

K.  
  
Komisija daje v razmislek vsem ostalim komisijam, sodnikom in D-K, da v naslednji sezoni 
sodnike rangiramo v dve skupini po 12. Na koncu sezone iz prve skupine izpadeta 11 in 12, v 
njo pa se uvrstita 13 in 14 iz druge skupine. 
  
  
                                           Športni pozdrav ! 
  
  
  
  
                                                                                                         Predsednik komisije za  
                                                                                                         SKS : 
                                                                                                               Ficko Tone l.r. 
  
  
  
  
 


